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Raadsvoorstel Kadernota

Voorwoord.
Gelet op de onzekere financiële afhandeling van de Watersnoodramp 
bevat deze Kadernota weinig concrete punten. De VSP heeft hier alle 
begrip voor maar hoopt ook dat het Rijk binnenkort duidelijkheid 
verschaft over de tegemoetkoming van financiële middelen.            
Wij vragen het college dan ook hier vol op in te zetten?
Wat gaat u doen in samenspraak met de regio, provincie het 
waterschap zodat er maatregelen getroffen gaan worden om zo 
een ramp zoveel mogelijk te voorkomen?

Wij als VSP willen graag enkele vragen aan het college stellen hoe 
zij het komende jaar invulling gaan geven aan de volgende 
onderwerpen.

Polfermolen.
De VSP fractie is blij dat de Polfermolen behouden blijft voor de 
gemeenschap van Valkenburg. Kan het college aangeven hoe zij de 
toekomst van de Polfermolen ziet? 

Parkeerbeleidsplan en vergunningensysteem.
Wanneer denkt u het Parkeerbeleidsplan voor te leggen aan de 
Raad? En daaropvolgend het parkeervergunningensysteem te 
gaan evalueren? Hoe gaat het college de 
inwoners/vergunninghouders van Valkenburg hierbij betrekken?

Veiligheid, Toezicht en Handhaving.
We zien de laatste tijd steeds meer vernielingen en baldadigheden in 
ons centrum (bijvoorbeeld bekladden woningen met hakenkruisen, 
verkeersborden, vernielen bloembakken, en vechtpartijen in de Grote 
Straat). College voorkomen kunnen we nooit maar hoe gaat u er 
voor zorgen dat dit in de kiem wordt gesmoord? Ook willen wij 
dat er harder opgetreden wordt tegen verkeershufters. Bent u 
bereid dat de VRI in Valkenburg beter op elkaar afgesteld 
worden?
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Croix de Bourgogne.
Wat is de laatste stand van zaken met het bouwen van Croix de 
Bourgogne? 

Ontsluiting Pradoegebouw.
Momenteel is de verbouwing van het Pradoegebouw in volle gang. 
Hoe is in de ontsluiting van het Hotel voorzien? 
Waar dienen de gasten te parkeren? Wij gaan er van uit dat de 
directe omgeving hierbij actief wordt betrekken? 
College kunt u ons garanderen dat u tijdig bewoners bij de 
reconstructie van de openbare ruimte betrekt?

Onderhoud Publiek Domein.
Het onderhouden van het groen laat wat ons betreft nog wat te wensen 
over. Veel wandelpaden zijn bijna ontoegankelijk/dichtgegroeid. 
College kunt u ons ongenoegen begrijpen en wat gaat u hieraan 
doen?  

Afvaldumping.
Zoals in het coalitieakkoord verwoord gaat er strenger gehandhaafd 
worden op Afvaldumping. Hoe gaat het college dit aanpakken?
 
Open communicatie met burgers / Burgerparticipatie.
Op welke manier gaat het college bewoners en ondernemers 
betrekken bij nieuwe plannen en beleidsvoornemens? Een open, 
transparante en vroegtijdige consultatie en inbreng van inwoners staat 
bij ons hoog in het vaandel.

Toerisme en Economie.
Welke ideeën heeft het college over het versterken van onze 
economie die nu hoofdzakelijk draait op Toerisme? Zijn hier al 
concrete acties in gezet of onderzocht?
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Sociaal Domein.
Hoe denkt het college om meer grip te krijgen op onze uitgaven in 
het Sociaal Domein zonder dat dit ten koste gaat van de mensen 
die hulp nodig hebben? Heeft het college ook al ideeën om het 
tekort in het Sociaal Domein te beperken (o.a. jeugdzorg)?
Bent u bereid om de toenemende armoede in Valkenburg aan de 
Geul te bestrijden i.v.m. stijging van de energiekosten en 
toenemende inflatie?

Jongeren.
Kan het college ons aangeven wat de stand van zaken is met 
betrekking tot het plaatsen van een jeugdhonk (inclusief 
begeleiding) voor onze jeugd?

Publiek Domein.
U geeft in de raadsnota aan dat er vanwege de kostenstijgingen van 
materialen, brandstoffen en energie minder onderhoud aan wegen gaat 
plaatsvinden.
College kunt u ons wel blijven garanderen dat de 
verkeersveiligheid op alle wegen gegarandeerd blijft?

Toegankelijkheid voor mensen met beperking(en) in publiek 
Domein.
Hoe gaat het college de toegankelijkheid in de openbare ruimte in 
onze gemeente aanpakken voor mensen die te maken hebben met 
fysieke beperkingen?

Dienstverlening.
Hoe gaan wij onze dienstverlening naar de inwoners verbeteren. 
Deze laat momenteel te wensen over. Heeft het college hier ideeën 
over?
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Accommodatiebeleid.
Wat zijn de ideeën van het nieuwe college over het 
accommodatiebeleid?
Kunt u ons de laatste ontwikkelingen vertellen over SV Geuldal? 
Wanneer krijgt deze vereniging duidelijkheid over haar locatie?

Volkshuisvesting.
Alle fracties zien de noodzaak in van het bouwen van woningen.           
Wij zien de evaluatie van de Woonvisie gespannen tegemoet.          
Hoe eerder hoe beter! 
Welke concrete bouwplannen liggen er momenteel? Kunt u ons 
hier een overzicht van geven? 
Daarnaast zouden wij graag eens een presentatie willen krijgen 
van de Transitie manager Wonen in de commissie Fysiek Domein. 
College is dat mogelijk?

Verhoging Gemeentefonds 2023-2025 (n.a.v. Meicirculaire).
Wat betekent dit voor onze gemeente in de jaren 2023, 2024 en 
2025? Waar gaan wij deze extra middelen aan besteden?
Als VSP-fractie hebben wij wel enkele ideeën, te weten:

• Per jaar 2x Gratis ophalen grofvuil.
• 2e parkeervergunning maximaal euro 25,--.
• Aanpak verkeersonveilige wegen, o.a. Neerhem en 

Heekerbeekstraat en Broekhem.
• Renovatie diverse wegen en pleinen, oa Beckerswei, Sint 

Gerlachplein, Lange Akker en van Caldenborgsweg. 
• Toegankelijker maken voetpad Strucht (Langs ’t Siepke’).
• Aanpak Armoede binnen onze gemeente.
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Hierbij nog een aantal aandachtspunten die voorgelegd of in 
samenspraak kunnen worden opgepakt met andere overheden:

• Gratis openbaar vervoer en betere voorzieningen bij 
bushaltes.

• Voldoende pinautomaten (die ook functioneren) in heel 
Valkenburg a/d Geul.

• Het aanbrengen van oversteekplaatsen op provinciale wegen.
• Het aanbrengen van verlichting op de Rasberg (aankloppen 

bij provincie).
• Druk uitoefenen op de landelijke overheid om het 

minimumloon te verhogen naar € 14 met daaraan gekoppeld 
de uitkeringen en de AOW.

• Het meer gaan samenwerken met andere gemeente vonden 
wij heel erg belangrijk.

Namens de raadsfractie van de VSP,

Chrétien Jamin, Gertie Silverentand, Lloyd Wagemans


